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ОТНОСНО: Коледната украса в град В. Търново

Уважаеми г-м Кмет,

На основание чл. 81 от Правилника за организацията и дейността на 
Великотърновския общински съвет молим да ни отговорите устно с писмен 
вариант на отговора на следното питане, което да бъде включено в Дневния 
ред на следващото заседание на ВТОС през месец ноември 2020г.

Вече няколко поредни години в нашия град наблюдаваме една много 
странна практика - част от коледната украса засиява в средата на месец 
октомври и така.... до месец март на следващата. Тази година не е изключение 
и по същото време поетапно светнаха коледни украшения в редица квартали 
на града. Недоумение буди необходимостта от такова разхищение на 
електрически, финансов и административен ресурс за поддържане на това 
скъпо и ненужно удоволствие за великотърновци. Особено в година като тази 
-  на пандемия, довела до здравна и икономическа криза, можем да 
определим това управленско решение меко казано като проява на лош вкус.



В тази връзка поставяме следните въпроси:

1. Кога са пускани и спирани коледните светлини последните три години? 
(2017, 2018, 2019г.)

2. Колко електроенергия е изразходвана за този период?
3. Колко струва на бюджета на община Велико Търново поддържането на 

коледната украса за 1 месец (в т.ч. подмяна и поддръжка на съоръжения 
и крушки, както и изразходена електроенергия) , както и за целия 
период?

Считаме, че отговорите на поставените въпроси ще бъдат от полза на нашите 
съграждани, за да вземат информирано решение дали искат коледна украса 5 
месеца в годината.

С УВАЖЕНИЕ


